
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll från möte Sollefteå Fiskevårdsområde och Elpatron Sverige AB i Sollefteå 
den 13 november 2009. 
 
 
Närvarande: Kurt Arne Öh (Sollefteå Fiskevårdsområde, ordf. ) 
 Peter Näsholm (Sollefteå Fiskevårdsområde) 
 Leif Wretman  (Elpatron Sverige AB) 
 
 
 
Ärende: Mötet avsåg att informera om projekt Ladvattenåns kraftverk samt inhämta  
 synpunkter för att kunna anpassa verksamheten så att den inte onödigt  
 inkräktar på de lokala fiske- och naturvårdsintresset. 
 
 
 
Protokoll: Kurt Arne Öh framförde önskemål att en minimitappning av 50 l/s kan  
 hållas under hela året. Alltså även under mycket torra sommarmånader.  
  
 Genom att då tappa 50 l/s från Knäsjön kan detta genomföras då en 
 sådan tappning under en månad bara sänker Knäsjön ca 7 cm.  
 Det borde ligga inom tillåten variation med hänsyn till den vattendom 
 som gäller för Knäsjön.  
 
 Leif Wretman meddelar att Elpatron Sverige erbjuder sig att bidra med  
 10000 kr/år till fiskevårdande åtgärder inom fiskevårdeområdet.  
 Förutsättning är att projektets genomförande. 
 
 Kurt Arne Öh meddelar att han är generellt emot utbyggnad av vattendrag  
 men att det ibland går att leva med det om hänsyn visas till andra  
 intresseområden. 
 
 Kurt Arne Öh, Peter Näslund och Leif Wretman enades om att i framtiden 
 ha en konstruktiv dialog.  
 
  
 Stockholm den 15 november 2009. 
 
 
 Leif Wretman 
              
  


